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Návrh na uznesenie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 
 

 

 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 

berie na vedomie 

 

 

informáciu o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od III. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 28.02.2023, 

v  predloženom znení. 
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Vážené poslankyne, vážení poslanci, 

 

v uplynulom období od konania februárového zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – 

Staré Mesto som sa intenzívne venoval príprave rozpočtu mestskej časti Staré Mesto a Mesta Košice, 

zúčastňoval sa na rokovaniach komisií, Rade starostov i zastupiteľstvách mesta a kraja, kde som 

poslancom.  

 

Na pracovnom stretnutí s vedúcim oddelenia kultúry na magistráte mesta Richardom Hergottom sme 

spolu s vedúcim oddelenia kultúry Jánom Spišákom prerokovali možnosti vzájomnej spolupráce pri 

celomestských akciách, ktoré sa odohrávajú v mestskej časti Staré Mesto. 

 

Na stretnutí s generálnym riaditeľom Kositu sme hovorili o výstavbe polopodzemných 

kontajnerovísk a čistote okolo kontajnerovísk v mestskej časti Staré Mesto. Absolvoval som so 

svojimi spolupracovníkmi aj niekoľko pracovných rokovaní k téme odpadového hospodárstva v 

historickom jadre – pamiatkovej rezervácii.  

 

O príprave jarného dizajnového Mame Marketu na Dominikánskom námestí som rokoval  so šéfkou 

projektu Veronikou Žitňanovou.  

 

Na stretnutí s Petrom Neuwirthom sme hovorili o príprave podujatia na podporu vstupu Ukrajiny do 

EÚ, na ktorom som aj vystúpil.  

 

Zúčastnil som sa na slávnosti Denného centra seniorov pri príležitosti MDŽ v Radničnej sále. 

 

V čase veľkonočných sviatkov som sa zúčastnil na stretnutí s ľuďmi bez domova v Charitnom dome 

sv. Alžbety – Arcidiecézna charita Košice a prispel nielen materiálne, ale i pomocou pri roznášaní 

slávnostného obedu. Poďakoval som za prácu našim VPP pracovníkom i riaditeľke Soni Hlaváčovej. 

 

S ekonomickým riaditeľom Štefanom Ferenczom som rokoval o možnostiach zeefektívnenia a úspory 

nákladov pri vykurovaní budovy miestneho úradu.  

 

Od 3. apríla 2023 som do funkcie prednostu miestneho úradu vymenoval Miloša Timka a došlo k 

zmene organizačnej štruktúry. 

 

V Stredisku sociálnej pomoci mesta Košice na Garbiarskej ulici som v apríli blahoželal 

Staromešťanom a Staromešťankám k významným okrúhlym jubileám.  

 

Blahoželal som osobne aj 95-ročnému Jurajovi Lengyelovi na geriatrii. S riaditeľom 

Vysokošpecializovaného Odborného ústavu Geriatrického Sv. Lukáša v Košiciach Jurajom Sýkorom 

sme hovorili o možnostiach vzájomnej spolupráce v sociálnej oblasti.  

 

Na malé posedenie s darčekom boli pozvaní aj rodičia prvej, v tomto roku narodenej Staromešťanky, 

Anny Zamutovskej. 

 

S riaditeľkou charitného domu sv. Alžbety – Arcidiecézna charita Košice Soňou Hlaváčovou sme na 

pracovnom stretnutí hovorili o možnostiach, ako zvýšiť kapacitu útulku, ktorý už dnes nepostačuje 

požiadavkám ľudí bez domova, ale aj o rozšírení spolupráce v rámci VPP v oblasti čistoty v MČ 

Košice – Staré Mesto. .  

 

Na pracovných stretnutiach s riaditeľkou Múzea Vojtecha Löfflera Noemi Rácz sme hovorili o 

prevádzkových problémoch, chystaných výstavach, ale aj o podaných projektoch na prieskum a 

obnovu budovy. Osobne som sa zúčastnil na slávnostnom vyhodnotení úspešnej výtvarnej súťaže a 
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vernisáži najlepších diel, ale aj na jednom zo série koncertov Konzervatória Jozefa Adamoviča v 

múzeu. 

 

Zúčastnil som sa na ďalšom pracovno – prezentačnom stretnutí ÚHA na tému zmeny dopravného 

riešenia križovatky pri amfiteátri v súvislosti s plánovanou výstavbou v areáli bývalých tlačiarni.  

 

Na pracovnom stretnutí s poslankyňou Alenou Bašistovou Zvarovou sme hovorili o príprave 

podujatia Susedská burza, na stretnutí s poslankyňami Evou Hulmečíkovou a Ľubou Blaškovičovou 

o rozpočte, financovaní škôlok a podpore podujatia Imaginácie 2023. S poslancom Michalom  

Djordjevičom sme hovorili o prioritách rozpočtu.  

 

Zúčastnil som sa na otváracom i záverečnom koncerte Košickej hudobnej jari.  

 

Absolvoval som pracovné pohovory s uchádzačmi o slovenské štátne občianstvo.  

 

S radosťou som prijal organizovanie olympiády mestských častí a osobnou účasťou podporil jej 

otvorenie v MČ Sídlisko Ťahanovce. V máji sme v rámci olympiády hostili súťažné tímy v disciplíne 

bowling, na ktorej naše družstvo získalo strieborné medaily. 

 

Zúčastnil som sa na pracovnom rokovaní na Najvyššom kontrolnom úrade v Košiciach v súvislosti s 

vyhodnotením výsledkov kontroly správnosti preúčtovania dotácie za ubytovanie.  

 

Rozpočet mesta bol predmetom rokovania s riaditeľom magistrátu.  

 

Počas osláv Dňa mesta Košice som sa zúčastnil na podujatí Košické Benátky so staromestským 

tímom a súťažou loďou. Ako starosta som osobne blahoželal 104 ročnej Staromešťanky Magdalény 

Zádorovej, ktorá získala Cenu primátora, počas slávnostného ceremoniálu odovzdávania ocenení 

mesta.  

 

Dňa 13. mája 2023 som spolu so zamestnancami úradu a VPP pracovníkmi z charitného domu 

absolvoval brigádu na sídlisku Kuzmányho.  

 

Na stretnutí s organizátorom mimoriadne úspešnej akcie 500 km slovenských Šimonom Hulkom sme 

dohodli spoluprácu s MČ Košice – Staré Mesto a staromestskými škôlkami, z ktorých boli vybraní 

malí pretekári na 100 m košických na šliapacích autíčkach. Podujatie malo výborný ohlas, páčilo sa 

aj deťom zo škôlok a ich rodičom, na Hlavnú ulicu prilákalo tisíce divákov.  

 

Zúčastnil som sa na prípravnom rokovaní k odovzdávaniu boxov pomoci pre sociálne odkázaných, 

ktoré organizuje štát v spolupráci s charitou a samosprávami. 

 

Prijal som p. Nigelovú, zástupkyňu Galérie A. Eckherdta na Kováčskej ulici. Na stretnutí sme hovorili 

o problémoch, s ktorými galéria zápasí a možnostiach spolupráce. 

 

Na pracovnom stretnutí s vedením Denného centra seniorov sme hovorili o nutnosti zmenu štatútu, 

aby vyhovoval príslušným zákonom.  

 

V apríli som blahoželal našim riaditeľkám, učiteľkám i prevádzkovým zamestnankyniam 

staromestských škôlok na slávnostnom podujatí v Sobášnej sieni k Medzinárodnému dňu učiteľov.  

 

S vedúcou oddelenia školstva na magistráte som na pracovnom stretnutí hovoril o financovaní 

staromestských škôlok na tento rok, aby sme si ozrejmili finančnú situáciu. 
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V apríli i júni som blahoželal na slávnosti venovanej jubilantom, v júni aj mladým rodinám k 

narodeniu dieťaťa. 

 

Zúčastnil som sa spolu s našou právničkou rokovania v súvislosti so sťažnosťami na rušenie nočného 

kľudu na tri gastro prevádzky v Starom Meste a to Jama Club, El Nacional a Fox Hole. 

 

Na neformálnom stretnutí v reštaurácii Marathon som s poslancami hovoril o rozpočte a spolupráci. 

 

Stretol som sa s novým riaditeľom Obvodného oddelenia PZ Daliborom Estefánom, kde sme hovorili 

o bezpečnosti v Starom Meste.  

 

Prijal som v rámci projektu cezhraničnej spolupráce pod taktovkou Eduarda Buráša delegáciu 

poľských dôchodcov. Osobne som sa zúčastnil na koncerte pri príležitosti národného sviatku 

Ukrajincov Vyšívanka v Sobášnej sieni.  

 

Na pracovnom stretnutí som sa stretol so zástupcami Úsmev ako dar, Bábkového divadla a Verejnej 

knižnice Jána Bocatia v súvislosti so žiadosťami o dotáciu zo staromestského rozpočtu 2023. 

 

S manažérom hotela Hilton som rokoval o nutnosti opravy schodov okolo hotela, ktoré sú nebezpečné 

pre chodcov.  

 

Zúčastnil som sa oslavy 70. narodenín MŠ Rumanova a 50. narodenín MŠ Zádielska Óvoda.  

 

Na pracovnom stretnutí s exstarostom obce Kechnec Petrom Konkolym sme hovorili o euro 

projektoch.  

 

Na vydarenom a divácky úspešnom podujatí Imaginácie 2023 som sa osobne zúčastnil a v sobotu aj 

otvoril večerný program. 

 

Bol som pozvaný otvoriť maturitný týždeň na SOŠ technická na Kukučínovej ulici, s ktorou máme 

úspešnú spoluprácu.  

 

Zúčastnil som sa na kultúrnej akcii našich seniorov – Majálese v radničnej sále. 

 

Počas služobnej cesty v Bratislave som rokoval so starostom MČ Bratislava – Staré Mesto a stretol 

som sa aj s vedením neziskovej organizácie Transparency International, aby sme prebrali nedostatky, 

ktoré nám vytkli vo výročnej správe. Rokoval som aj na Ministerstve investícií, regionálneho rozvoja 

a informatizácie SR  v súvislosti s finančnými prostriedkami, na ktoré čakáme. Prezrel som si aj 

činnosť tržnice a zúčastnil sa na partnerskom podujatí 100 m bratislavských v Starom Meste. 

 

Odovzdal som menovací dekrét novej riaditeľke MŠ Park Angelinum Anne Gaľovej, slávnostne sa 

rozlúčil s odchádzajúcou riaditeľkou Danou Harvanovou.  

 

Zúčastnil som sa aj pracovná rokovania s predsedníčkou výboru DCS Máriou Riesovou, kde sme 

prebrali program a plány činnosti centra na rok 2023. 


